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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τoν Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό, αρμόδιο για θέματα Επικοινωνίας και 

Ενημέρωσης & Κυβερνητικό Εκπρόσωπο, κ. Ιωάννη Οικονόμου. 

Θέμα: «Οι εργαζόμενοι στα δημόσια ΜΜΕ διεκδικούν αυξήσεις μισθών.» 

Κύριε Υφυπουργέ, 

Προκήρυξη νέας τετράωρης στάσης εργασίας αναμένεται παρά τον πρωτοφανή 

αυταρχισμό και τις απεργοσπαστικές πρακτικές της Διοίκησης της Ε.Ρ.Τ. εναντίον της 

στάσης εργασίας που εξήγγειλε η Ένωση Συντακτών Ημερησίων Εφημερίδων Αθηνών 

με αίτημα τις διεκδικήσεις αυξήσεων στις αμοιβές των δημοσιογράφων που 

εργάζονται στα δημόσια ΜΜΕ ∙ ήτοι Ε.Ρ.Τ., ΑΠΕ-ΜΠΕ, Γενική Γραμματεία Ενημέρωσης, 

Δημοτικά Ραδιόφωνα και το Κανάλι της Βουλής. 

Οι δημοσιογράφοι διεκδικούν Συλλογικές Συμβάσεις Εργασίας επιζητώντας την άμεση 

αντιμετώπιση των θεσμικών και οικονομικών αιτημάτων τους από την Διοίκηση της 

Ε.Ρ.Τ. η οποία κωφεύει απέναντι στα αιτήματα αυξήσεων των μισθών των 

εργαζόμενων όπως επίσης παραβιάζει το δικαίωμά τους στην απεργία. Ωστόσο, οι 

εργαζόμενοι εξακολουθούν να υπερασπίζονται το αίτημα αποδοχής των θεσμικών 

αιτημάτων και το ξεπάγωμα του 2018 που ισχύει για ολόκληρο το δημόσιο τομέα. Οι 

πραγματικές και επιτακτικές ανάγκες των δημοσιογράφων στα δημόσια ΜΜΕ, όπως 

και ολόκληρης της ελληνικής κοινωνίας, διογκώνονται από την ξέφρενη πορεία του 

πληθωρισμού, με μισθούς που έχουν συρρικνωθεί κατά 45% την προηγούμενη 

δεκαετία. 

Οι δημοσιογράφοι σε δημόσιο και ιδιωτικό τομέα δεν είναι διατεθειμένοι να ανεχθούν 

περαιτέρω υποβάθμιση του βιοτικού τους επιπέδου που αγγίζει πλέον τα όρια της 

εξαθλίωσης. Η ΕΣΗΕΑ, ένα από τα ιστορικότερα σωματεία της χώρας, δεν αποδέχεται 

τελεσίγραφα ∙ επισημαίνεται στην Ανακοίνωση της 27ης Ιουνίου για την στάση 

εργασίας στα δημόσια ΜΜΕ. Αν η κυβέρνηση δεν ανταποκριθεί με αξιοπρεπή 

αντιπρόταση που να προσεγγίζει τα δίκαια αιτήματα των δημοσιογράφων, αυτοί/-ές 

είναι αποφασισμένοι/-ες να κλιμακώσουν με 24ωρες απεργίες, αναφέρει με σαφήνεια 

η ανακοίνωση. 

Aντιστοίχως ο κ. Γιάννης Δάρρας, αιρετός εκπρόσωπος των εργαζομένων στο ΔΣ της 

Ε.Ρ.Τ. επισημαίνει σε επιστολή του που δημοσιεύεται στην ιστοσελίδα της εφημερίδας 

«Η Αυγή», “Όταν η διοίκηση ζητάει υπερδιπλάσιες αυξήσεις επιδομάτων σε στελέχη 
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που κατέχουν θέσεις ευθύνης, είναι τουλάχιστον ανάλγητη η στάση της να μην 

αναγνωρίζει το δικαίωμα σε υποαμειβόμενους εργαζόμενους να πραγματοποιήσουν 

μια στάση εργασίας διεκδικώντας όχι το επιπλέον αλλά το ελάχιστο μιας αξιοπρεπούς 

διαβίωσης. 

Στην πρώτη μου συμμετοχή στο ΔΣ ξεκαθάρισα ότι οι εργαζόμενοι της ΕΡΤ δεν με 

εξέλεξαν ούτε για να «πετροβολάω αδιακρίτως την τζαμαρία» παίζοντας το λαϊκός 

ήρωας, ούτε για να κάνω τα στραβά μάτια ασκώντας συνδιοίκηση. Μου έδωσαν 

ξεκάθαρη εντολή να είμαι χρήσιμος. Να είμαι τα αυτιά, τα μάτια και η φωνή τους. Και 

σε αυτή την επιθετική κίνηση απέναντι τους, η ελάχιστη αντίδραση μου ήταν να 

καταγγείλω αυτή την συμπεριφορά και να αποχωρήσω από την συνεδρίαση σε μια 

συμβολική κίνηση διαμαρτυρίας. 

Δεν θα μπορούσα να συζητάω για την έγκριση μικτών και εξωτερικών παραγωγών 

εκατοντάδων χιλιάδων ευρώ και μάλιστα με δέσμευση για το 2023, όταν οι απλοί 

εργαζόμενοι αντιμετωπίζονται ως εχθροί. Είμαστε σύμμαχοι. Σύμμαχοι με όποιον 

διεκδικεί μια ΕΡΤ αντάξια των προσδοκιών που έχουν οι εργοδότες μας, που δεν είναι 

άλλοι από αυτούς που πληρώνουν το ανταποδοτικό τέλος.”  

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

- Προτίθεστε να προβείτε στις κατάλληλες ενέργειες ώστε να είναι εφικτό για τη 

Διοίκηση της ΕΡΤ να έρθει σε διαβούλευση με τους εργαζομένους, προκειμένου να 

επιτευχθεί μία βιώσιμη αύξηση των αποδοχών τους; 

- Ποια είναι αναλυτικά η μισθοδοσία των στελεχών όλων των βαθμίδων [εντός ή εκτός 

ΔΣ] που κατέχουν θέσεις ευθύνης στην Ε.Ρ.Τ.;   

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αγγελική Αδαμοπούλου 

Ανεξάρτητη Βουλευτής Α΄ Αθηνών 




